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Jana Kunšteková 7 prosince, 2023

Oficiální verze toho, co se událo 7. října
web.litterate.cz/oficialni-verze-toho-co-se-udalo-7-rijna

Palestinian and Israeli flag, conflict concept

Stejně jako v případě války na Ukrajině, i v případě izraelsko-
palestinského konfliktu je jen jeden povolený příběh. Kdo se odchýlí
v případě Ukrajiny, je prokremelský šváb, kdo se odchýlí v případě
Palestiny, je antisemita a přítel teroristů. Bohužel, tady se to týká i tzv.
alternativy, která pak jaksi alternativou k vládě být přestává. Stejnému
problému čelí ve Spojených státech novináři a další osobnosti, které
mají odlišný pohled na události před a po 7. říjnu. Caitlin Johnstoneová
píše na Substacku:

„Oficiální příběh je, že 7. října 2023 se tisíce zlých teroristů z Hamásu
prolomily ven ze své zazděné enklávy a zabily přibližně 1200 Izraelců,
a to pouze toho důvodu, že byli zlí a chtěli zabíjet Židy. Izraelská vláda
neudělala nic, co by vyprovokovalo tento útok, a před tímto datem se
nic významného nestalo.

Útoku se bránilo tak málo, jak jen to šlo; Izraelské obranné síly devět
hodin nereagovaly, přestože dostávaly dlouhé měsíce varování, že se
blíží útok, jak od svých vlastních zpravodajských služeb, tak od
egyptské rozvědky. Nebyl učiněn žádný pokus varovat hudební festival
Nova před blížícím se útokem, přestože izraelské bezpečnostní síly
den předtím věděly, že se blíží útok, který měl za následek stovky
mrtvých a zajatých rukojmích. Útok se setkal s tak malým odporem, že
samotný Hamás byl údajně překvapen tím, kolik Izraelců dokázali
zajmout a zabít.

Jejich překvapení bylo možná způsobeno tím, že strávili dva roky
nácvikem vzdušného, námořního a pozemního útoku pomocí
motorových padákových kluzáků, dronů a motorových člunů pod širým
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nebem, méně než míli od hranice. To vše je naprosto normální a není
to vůbec podezřelé.

Také není vůbec podezřelý fakt, že 100 procent z 1200 izraelských
mrtvých 7. října je připisováno Hamásu, přestože izraelská média a
přímá svědectví uvádějí, že IDF bez rozdílu střílely do oblastí plných
Izraelců. Spálená těla, která vidíte na fotkách devastace ze 7. října,
byla s naprostou jistotou spálena Hamásem, navzdory tomu, že
izraelská vláda uznala, že předtím stovky mrtvých bojovníků Hamásu
nesprávně označila za izraelské, protože byli tak těžce popáleni palbou
IDF, že jejich mrtvoly byly k nepoznání.

(Oficiální příběh ze 7. října také dříve obsahoval vyprávění o dětech
bez hlav, dětech pečených v pecích a dětech vyrvaných z lůna
těhotných matek, a kdokoli o těchto vyprávěních pochyboval, byl zlým
popíračem holocaustu, který nenávidí Židy. Tato vyprávění byla ale od
té doby odvolána a již nejsou součástí oficiálního příběhu, takže víra v
ně je nyní volitelná.)

Zavraždění 1200 Izraelců bylo tak hrozné, že si vyžádalo zabití více
než 16 000 Palestinců v Gaze, včetně více než 7 000 dětí.
Pravděpodobně to bude vyžadovat ještě mnohem více mrtvých,
protože izraelské životy mají mnohem, mnohem větší cenu než životy
Palestinců. Jen rasistický nacista by věřil, že životy Palestinců jsou
důležité.

Izrael stejně nenese vinu za žádné ze zabíjení v Gaze, protože Hamás
používá civilisty jako lidské štíty. Je antisemitské ptát se, jak se Izraeli
podařilo zabít tolik lidských štítů, zatímco zabil neuvěřitelně málo
bojovníků Hamásu a nezpůsobil přitom vedení Hamásu žádnou
smysluplnou škodu.



3/3

Nyní, když bylo vysídleno 1,7 milionu Gazanů a jsou tlačeni k
egyptským hranicím, je naprosto v pořádku a normální vidět oficiální
agendu prosazovanou izraelskými představiteli a vůdci, že je třeba
„zeštíhlit“ obyvatelstvo Gazy a přemístit je do jiných zemí. Pouze zlý
podporovatel teroristů by to nazval etnickými čistkami; člověk by to měl
chápat spíše jako trvalou dovolenou.

Pokud zpochybňujete jakoukoli část tohoto oficiálního příběhu, jste zlé
monstrum nenávidící Židy, které miluje terorismus a přeje si, aby Hitler
vyhrál. Měli byste být cenzurováni, vyhozeni z práce, vykopnuti z
kampusu a zmizet ze zdvořilé společnosti, protože podporujete
genocidu a chcete, aby umírali dobří lidé.

Máte z toho pocit, že se zblázníte? Dobrá. To znamená, že to funguje.
To znamená, že oficiální příběh zakořenil ve vaší mysli. Nechte to ve
vás růst a kvést. Přestaňte bojovat. Odpočiňte si. Čím více budete
bojovat, tím víc to bude bolet. Nechte svou mysl prázdnou a podvolte
se. Tohle skončí dřív, než se nadějete.“

https://www.caitlinjohnst.one/p/the-official-story-of-october-seventh?
publication_id=82124&post_id=139539849&isFreemail=true&r=1rd7rc&
utm_source=substack&utm_medium=email
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